
Šiška
in turizem

Občina Siška ima od vseh ljubljanskih ob-
fiin najugodnejše pogoje za razvijanje turiz-
ma, saj leži v glavnem toku motoriziranega
inozemskega turističnega priliva, od katerega
gre vsaj 60 % prek njenega ozemlja.

To dejstvo le premalo upoštevamo, saj se
ne zavedamo, da bi to lahko koristno izkori-
stili za dosego stalnega vira dohodkov. Če pri
tem upoštevamo še podatek, da bo v bližnji
bodočnosti potrebno zgraditi obvozno cesto v
smeri proti Vrhniki, katere odcep bo nekje v
Vižmarjih, tedaj je nujno, da moramo hkrati
predvideti tudi nove turistične objekte.

Nova obvozna cesta bo speljana skozi naj-
bolj slikovito in zanimivo naravno okolje, s
čimer bodo nastale neslutene možnosti za
gradnjo postojank, ki bi lahko služile kot pri-
jetne izletniške točke.

Na prostoru sedanje restavracije Jeleti bi
zgradili moderno urejeno počivališče, ki bi
imelo vse pogoje za udobnost motariziranega
turista, tako kot je to primer na glavnih avto-
cestah v inozemstvu.

Poleg motela s preprosto, toda dobro ure-
jeno restavracijo z vrtom bi v isti zgradbi ali
pa vsaj v neposredni bližini predvideli turi-
stično posloivalnico z menjalndco in prodajo
turističnih spominkov. Pri tem bi morali upo-
števati tudi gradnjo sanitarij, ki so pri tem
zelo pomembne. Seveda ne bi smeli pozabiti
na prodajalno živil ter na možnost uporabe
telefona in to ne samo v krajevnem, temveč
tudi medkrajevnem prometu.

Pri planiranju novih naselij smo povsem
pozabili na zelene površine in to pri vedno
bolj onesnaženem zraku, ki ga povzročata mo-
torni promet in povečanje števila kurišč s ku-
rilaim oljem. Zato imanio danes v Ljubljani
pri trikrat večjem številu prebivalcev kamaj
9 ha novih parkov in zelenic več, kar pomeni,
da v tej smeri nismo prav ničesar storili.

Napravili bi veliko napako, če o tem ne bi
razmišljali, ker je še vedno čas, da zamujeno
nadoknadimo.

Razvoj občine Šiška in s tem tudi razvoj
mesta Ljubljane nujno terja gradnjo široko-
poteznega rekreacijskega središča, ki bi mo-
ralo biti na prostranem zemljišču, dovolj raz-
sežnem za gradnjo vseh vrst športnih igrišč
in parkov.

Pri iskanju take lokacije bi prišlo v poštev
zemljišče na vzhodini strani Viižmarij in to
med Savo in cesto Vižmarje—Ježica. To je
prostrana, kakih 20 metrov pod cesto ležeča
ravan, ki prirodno še ni okrnjena in je vsa
zasajena z visokrm drevjem, med katerim se
vrstijo travniki in le redke njive. Angleški
park praktično, ki bi ga morali samo še do-
polniti.

S postopnim urejevanjem nasadov, drevo-
redov in gozdičev bi se lahko izživljal priro-
doslovec, gozdar ali vrtnar, fci bi v bodačnosti
ustvaril čudovit park. Hkrati bi prav tu lahko
nastalo največje rekreacijsko središče ne sa-
mo za občino Siško, temveč tudi za mesto Lju-
bljano, kjer bi se med ZBlenjem in drevoredi
vrstila športna igrišča, sprehajališča, stadioni,
kopališča, zabavišSa s spremljajoeimi gostin-
skimi objekti itd.
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